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ELTE KCSSK KOLLÉGIUMI DIÁKBIZOTTSÁG 

DIÁKBIZOTTSÁGI ÜLÉS 
2024. 11. 12., 21:00 

ELTE KŐRÖSI CSOMA SÁNDOR KOLLÉGIUM 
1118 BUDAPEST, DAYKA GÁBOR U. 4. 

B008 (DIÁKBIZOTTSÁGI IRODA) 

JEGYZŐKÖNYV 
Ülésvezető: Nagy Marcell Endre 

Jegyzőkönyvvezető: Vigh Frodó Geregly 

Mandátummal vannak jelen: Nagy Marcell Endre (elnök), Herbert Réka 

(alelnök), Bányai Bence, Berekméri Barna, Borcsik Zsanett, Bugár Ádám, Hitter 

Benjámin, Kiss Tamás, Király Bence, Kovács Kristóf, Kovács Szabolcs, Kozma 

Bulcsú Benedek, Köő-Molnár Artúr, Majoros Alexandra, Petrik Dana, Simonfi 

Ákos, Tóth Adrienn, Vigh Frodó Gergely 

 
23 mandátumból 18 mandátumot felvettek, így az ülés határozatképes. 

Nagy Marcell Endre ülésvezető 21:05-kor megnyitja az ülést. 

 

Napirendi tervezet: 

1. Elnöki beszámoló 

2. Tisztújítás 

3. Kultúr7, Kispályás labdarúgó bajnokság 

4. Egyebek 

 
A napirendi tervezetet a Diákbizottság egyhangúlag elfogadja. 
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1. napirendi pont 

Elnöki beszámoló 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök köszönti az új tagokat, Hitter 

Benjámint, Kovács Kristófot, Simonfi Ákost és Köő-Molnár Artúrt, valamint a 

régi visszatérő Majoros Alexandrát. Ezenfelül mindemellett gratulál a 

megválasztott diákbizottsági tagoknak (DB-tagoknak), reméli, gördülékenyül 

fog menni a munka. Nagy megköszöni az első- és felsőéves felvételi, illetve a 

szobabeosztás elkészítése során résztvevők munkáját, és kiemeli, komolyabb 

panasz nem érkezett, a különleges kéréseket pedig mind sikerült megoldani. 

Felteszi, a Kollégiumi Központ (KK) jelenleg gyakran ismételt kérdésekre 

specializált, mesterséges intelligenciával felruházott chatbotot tervez, ami a 

Felvételi Határozat a gyűlés időpontjában aktuális változatára készül, miközben 

az Eötvös Loránd Tudományegyetem Kollégiumi Hallgatói Önkormányzata 

(ELTE KolHÖK) éppen ennek módosításán dolgozik. Megemlíti, hogy történt 

egy fegyelmi tárgyalás is, erről több részletet nem árult el. Hétfőn, 2024. 

november 11-én Hankó Balázs innovációs és kulturális miniszter, valamint 

Szentkirályi Alexandra, a Fidesz budapesti frakcióvezetője tartott 

sajtótájékoztatót az ELTE Kőrösi Csoma Sándor Kollégium (KCSSK) Lepény 

nevű csarnokában, amit a diákbizottság részéről többen, továbbá a KK 

szolgáltatási igazgatója, Babos János is részt vett. 

 

Az elnöki beszámolót 

Elfogadja: 17 fő 

Elutasítja: 0 fő 
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Tartózkodik: 1 fő 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megkéri a diákbizottságot, 

szavazzanak Adorján Lili, a Szavazatszámláló Bizottság elnökének tanácskozási 

jogáról. 

 

Adorján Lili tanácskozási jogát 

Elfogadja: 18 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Adorján Lili tanácskozási jogát a KCSSK Diákbizottsága egyhangúlag 

elfogadja. 

 

2. napirendi pont 

Tisztújítás 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök fontosnak tartja, hogy a referensi 

pozíciók hatékonyabban működjenek. A pozíciókkal kapcsolatban külön 

posztot töltöttek fel a közösségi médiában. Elmagyarázza, hogy a referensi 

körök terén újítás történt, 5 emberben határozták meg a adott referensi 

körökben levő résztvevők számát. Ugyanakkor hozzáteszi, hogy egy adott 



 

E Ö T V Ö S  LO R Á N D T U D O M Á N Y E G Y E T E M  

K Ő R Ö S I  C S O M A  S ÁN D O R  K O L L É G I U M  

D I Á K B I Z O T T S Á G  

1 1 1 8  B U D A P E S T ,  D A Y K A  G Á B O R  U T C A  4 .  

ELTE KCSSK DB | KDB@CSOMA.ELTE.HU | KDB.ELNOK@CSOMA.ELTE.HU  
 

személy több referensi körbe is csatlakozhat, ugyanakkor minden 

képviselőnek szükségeltetik részt venni egy munkakör munkájában. 

 

A szavazás lebonyolítása online, a Mentimeter nevű szoftverrel történik. 

A sportreferens megválasztása következik. 

 

Sportreferensi pozícióra Kiss Tamást jelölik, aki elfogadja a jelölést. 

 

Kiss Tamás sportreferensi pozícióra való jelentkezését 

Elfogadja: 18 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Kiss Tamás, egyhangúlag megszavazva, a KCSSK Diákbizottságának 

sportreferense lett. 

 

Kiss Tamás újraválasztott sportreferens elmagyarázza mindenki részére a 

sportreferens feladatait. Főként a Budapesti Egyetemi Atlétika Clubbal való 

kommunikáció és a kollégium konditerme közösségi média csoportjának 

kezelése volt. Hozzáteszi, aki referensi körébe csatlakozik, az első feladatait 

rövidesen ki is osztja. 

 

 



 

E Ö T V Ö S  LO R Á N D T U D O M Á N Y E G Y E T E M  

K Ő R Ö S I  C S O M A  S ÁN D O R  K O L L É G I U M  

D I Á K B I Z O T T S Á G  

1 1 1 8  B U D A P E S T ,  D A Y K A  G Á B O R  U T C A  4 .  

ELTE KCSSK DB | KDB@CSOMA.ELTE.HU | KDB.ELNOK@CSOMA.ELTE.HU  
 

Nagy Marcell Endre elnök mondja, a kulturális referensi témakör 

megválasztása következik. Hozzáteszi, hogy Ribling Tamás, az ELTE KCSSK 

kollégiumvezetője megkereste a diákbizottság (DB) elnökét, hogy olyan 

programokat, amiket a kollégium önszerveződő körei (klubjai) nem valósítanak 

meg, vállalja át ezek megszervezését, köztük a Kultúr7-et vagy a Kispályás 

futballbajnokságot. Nagy hozzáteszi, ezen feladatkör alá tartozna a Kollégiumi 

Gólyatalálkozó DB-s állomásának megszervezése is. 

 

A kulturális referens megválasztása következik. 

 

Magyar Boglárka, bár nem volt jelen a gyűlésben, írásban jelezte Nagy Marcell 

Endre elnök részére, hogy elvállalná a referensi pozíciót. 

 

Magyar Boglárka kulturális referensi pozíciójára való jelentkezését 

Elfogadja: 18 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Magyar Boglárka, egyhangúlag megszavazva, a KCSSK Diákbizottságának 

kulturális referense lett. 

 

A DB titkárának megválasztása következik. 
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Köő-Molnár Artúrt titkári pozícióra jelölik, de nem fogadja el a jelölést. 

Vigh Frodó Gergelyt titkári pozícióra jelölik, a jelölést elfogadja. 

 

Vigh Frodó Gergely titkári pozícióra való jelölését 

Elfogadja: 17 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

 

Vigh Frodó Gergely a Diákbizottság titkára lett. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök elmagyarázza a kommunikációs 

referens feladatait, miszerint a KolHÖK kommunikációját kell továbbadnia a 

kollégium közösségi média csoportjaiban továbbadnia, továbbá a különböző, 

kollégiumi eseményekkel kapcsolatban kell posztokat írnia, ahhoz grafikákat 

készítenie például a Canva nevezetű internetes szerkesztő alkalmazást 

használva. A DB elnöket továbbá fontosnak tarja, hogy a Diákbizottság 

Instagram oldalába életet leheljen. 

 

A kommunikációs referens megválasztása következik. 

 

Köő-Molnár Artúrt és kommunikációs referensnek jelölik, de nem fogadja el a 

jelölést. 

Berekméri Barnát kommunikációs referensnek jelölik, a jelölést elfogadja. 
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Elfogadja: 18 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Berekméri Barna, egyhangúlag megszavazva, a KCSSK Diákbizottságának új 

kommunikációs referense lett. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök mondja, hogy a nemzetközi 

hallgatókért felelős referens részére Herbert Réka alelnökkel tervezi, hogy 

kapcsolattartás céljából saját e-mail címet kapjon mindazért, hogy a külföldi 

hallgatók részére elérhető legyen olyan személy, akivel közvetlenül 

kapcsolatba tudnak lépni. 

 

A nemzetközi hallgatókért feleős referens megválasztása következik. 

 

Borcsik Zsanettet és Kovács Kristófot jelölik a pozícióra, de a jelölést nem 

fogadják el. 

Bányai Bence önként jelentkezik a pozícióra. 

 

Bányai Bence nemzetközi hallgatókért felelős referensi pozícióra való 

jelölését 

Elfogadja: 17 fő 
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Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

 

Bányai Bence a KCSSK Diákbizottságának új nemzetközi hallgatókért felelős 

referense lett. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök köszönetet mond azoknak a 

képviselőknek, akik referensi pozíciót vállalnak. 

 

A második napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

3. napirendi pont 

Kultúr7, Kispályás labdarúgó bajnokság 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnököt Ribling Tamás kollégium 

megkereste, hogy a kollégiumban egykor népszerű programok szervezését 

vállalja a diákbizottság. Megkérdi Majoros Alexandrát, milyen információkkal 

rendelkezik a Kultúr7-ről. 

 

Majoros Alexandra nem emlékszik vissza ezekre az eseményekre, mivel csak 

kívülről látta a történéseket. Annyiról van tudomása, hogy a D épületben 

található Lepénybe ismert előadókat hívtak. Állítása szerint a Bolyai Clubban 

találhatók a Kultúr7-ről brossúrák is, amik segíthetik a szervezők munkáját. 
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Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megerősíti Majoros Alexandra 

állításait, véleménye szerint a diákbizottság megpróbálkozhatna az esemény 

megszervezésével. Megkérdezi a képviselőket, érdemes lenne-e megszervezni 

az eseményt. Véleménye szerint a kulturális referensnek és körének lenne 

feladata az esemény szervezése, lebonyolítsa. 

 

Majoros Alexandra szerint illene megkeresni Szabó Kornél egykori 

diákbizottsági képviselőt, kollégiumi nevelőt, aki megmagyarázná, hogyan 

nézett ki az esemény. A legutolsó alkalommal ugyanis ő szervezte volna az 

eseményt, ez végül nem valósult meg. 

 

Kovács Szabolcs hozzáfűzi, az embereknek van olyan szintű kapcsolati hálója, 

hogy egyszerűen találnak olyan egyént, aki vállalja a Kultúr7-en való fellépést. 

 

Hitter Benjámin felhozza Puzsér Róbertet, mint lehetséges megjelentet, mivel 

egy Dokk Team Klubos ismerősének van hozzá kontaktja. Puzsér mellett Hitter 

azért is érvel, mert több, gimnáziumokban tartandó eseményen is részt vesz és 

viszonyalg nagy népszerűségnek örvend. Kérdés azonban, mennyi pénzt kérne 

a fellépésért, mindemellett meg tudja-e teremteni a Kollégium az ehhez 

szükséges javakat. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök szerint megfelelő ötlet lenne a 

körbekérdezés. Valószínűleg nonprofit megoldásokban kellene gondolkodni, 

mivel a DB-nek nincs kerete, továbbá a KK nem finanszíroz ilyen eseményeket. 



 

E Ö T V Ö S  LO R Á N D T U D O M Á N Y E G Y E T E M  

K Ő R Ö S I  C S O M A  S ÁN D O R  K O L L É G I U M  

D I Á K B I Z O T T S Á G  

1 1 1 8  B U D A P E S T ,  D A Y K A  G Á B O R  U T C A  4 .  

ELTE KCSSK DB | KDB@CSOMA.ELTE.HU | KDB.ELNOK@CSOMA.ELTE.HU  
 

 

Majoros Alexandra szerint az esemény pont, hogy a rektori pályázat 

leadásának iskolapéldája lehetne. 

 

Kiss Tamás ellenpéldaként a Budaörsi Napok (BN) szervezőit hozza fel, akik 

lecsúsztak a jelentkezésről. 

 

Vigh Frodó Gergely, aki nem mellesleg a 2024. évi BN egyik szervezője is volt, 

hozzáteszi, a főszervezők főként azért csúsztak le a rektori pályázatról, mert 

bőven a leadási határidő után, január végén akarták leadni a pályázatot. 

 

Majoros Alexandra szerint próba-szerencse szituációvá kerekednek a dolgok, 

még akkor is, ha a decemberi időpontra még novemberben leadják a 

főszervezők a pályázatot.  

 

Kozma Bulcsú megjegyzi, hogy a rektori pályázatra a pályázati pénzt csak 

utólag utalják át a szervezők részére, ugyanakkor a pályázat leadási határidejét 

minden alkalommal megváltoztatják. 

 

Majoros Alexandra kérdezi, miért nem kérdezte meg Nagy Marcell Endre 

elnök Ribling Tamás kollégiumvezetőt arról, hogyan lehetne megvalósítani az 

eseményt. 
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Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök azt válaszolja, még nem beszélt a 

kollégiumvezetővel, aki a témával kapcsolatban részére csak egy elektronikus 

levelet (e-mailt) küldött. A levélben a kollégiumvezető említette, amennyiben a 

DB segítséget igényel, keressék bizalommal. 

 

A Kultúr7 megszervezését 

Elfogadja: 18 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

A Kultúr7 nevű kulturális program szervezését a Diákbizottság, egyhangúlag 

megszavazva, elvállalja. 

 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök Ribling Tamás kollégiumvezetőre 

hivatkozva azt mondja, a Kispályás labdarúgó bajnokság egykor szintén nagy 

népszerűségnek örvendett. Ennek megszervezését, lebonyolítását Kiss Tamás 

sportreferensre bízná. 

 

Kiss Tamás a gimnáziumi, hónapokig tartó futball bajnokságára hivatkozik, 

arra alapozva szervezné a bajnokságot, amennyiben van rá kapacitás. Tervei 

szerint hetente 1-2 mérkőzést könnyen le lehet szervezni, ami egy kéthónapos 

bajnokságra elegendő lenne. Ez a sportolók mellett a szurkolótábort is 

összekovácsolná. 
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Kovács Kristóf BN sportnapjára helyezné a döntőt. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök és Kiss Tamás sportreferens is 

támogatja az ötletet. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök hozzáteszi, az eseményt főként a 

kollégiumon belül illene reklámozni. Mindemellett azon is gondolkodott, mi 

lenne akkor, ha nem csupán a KCSSK lakói játszhatnának. Mindemellett 

ellenérvként felhozza, annyi csapat valószínűleg nem indulna. 

 

Kiss Tamás sportreferens szerint egy igényfelmérést lenne célszerű készíteni, 

így akár az ELTE összes tagkollégiumára is ki lehetne terjeszteni a bajnokságot. 

Ez akár még a BN látogatottságát is növelheti. 

 

Berekméri Barna a Budapesti Mérnöki és Közgazdasági Egyetemre hivatkozik, 

ott a fele csapatnak szükségeltetik részt venni az eseményen. 

 

Király Bence szerint 4+1-es vagy 5+1-es csapatoknak kellene lennie. 

 

Kiss Tamás és Berekméri Barna a 4+1-es felállást támogatja. 
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Kiss Tamás sportreferens elvállalja a rendezvény lebonyolítását, továbbá kéri a 

kulturális és kommunikációs referensek segítségét is. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök reméli, a szervezők készítenek 

fórumot a gördülékenyebb kommunikáció érdekében, továbbá segítené ő is a 

szervezők munkáját. 

 

A harmadik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

4. napirendi pont 

Egyebek 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök a DB-gyűlésen éppen nem jelenlévő 

Bakonyi Bertalan módosítójavaslatát hozza fel, miszerint frissíteni kellene a 

konyhai szabályokat. A gyűlés idejéig a 2021. évi, koronavírussal kapcsolatos 

szabályok vannak érvényben, továbbá Bakonyi hiányolja az idegen nyelvű 

kiírásokat, főleg az A épület 9., 10. és 11. szintjén. 

 

Majoros Alexandra cáfolja Bakonyi Bertalan állításait, szerinte az A épület 10-11. 

szintjein találhatók aktuálisan is angol nyelvű kiírások, tájékoztatók. 

 

Nagy Marcell Endre információi szerint Bakonyi Bertalan az A épület 9. 

szintjén él, ami a 2024/25-ös tanév során töbségében nemzetközi hallgatók 
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által lakott. Ennek köszönhetően Bakonyi láthatja, mi zajlik a fentebb említett 

szinten. 

 

Kozma Bulcsú megkérdezi, valóban külföldi hallgatók élnek-e a 9. szinten. 

 

Nagy Marcell Endre elnök megjegyzi, hogy a növekvő létszám (a gyűlés ideje 

alatt 150 fő) miatt az A épület 9. emeletén is külföldiek élnek. Megkéri Hitter 

Benjámint és Bugár Ádámot, ellenőrizzék az angol nyelvű kiírásokat az 

épületben. Amennyiben szükséges lenne a szabályok frissítése, Nagy a 

kommunikációs referensre bízná a frissített szöveg megfogalmazását. 

 

Bugár Ádám felhívja a figyelmet, hogy a decemberi, a DB által szervezett 

mikulásozás során több szaloncukorra lenne szükség, mivel 2023-ban néhány 

szintre nem látogattak el ennek hiánya miatt. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök támogatná a december 6-i 

időpontot, addig pedig kommunikálna a diákbizottság tagjaival ennek 

lebonyolításáról. 

 

Kovács Kristóf szerint nem megfelelő a december 6-i időpont, mivel pénteken 

a legtöbb kollégista hazatávozik. 

 

Nagy Marcell Endre a Diákbizottsággal együtt lefixál egy december 5-i 

időpontot. 
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A negyedik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

Nagy Marcell Endre ülésvezető az ülést 21:56-kor lezárja. 

 

Budapest, 2024.11.12. 
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A jegyzőkönyv részét képezi két melléklet.  

 

 


